

**FOR IMMEDIATE RELEASE**

## **Pay to Go on HK Express' Exciting Destinations and Return for Free**

**Hong Kong, 13 April 2015** HK Express has been dedicated to offering low fares to Guests and is now promoting another great deal of "Pay to Go, Return for Free"! The promotion includes HK Express' two recently launched destinations, Da Nang in Vietnam and Wuxi in China; Siem Reap in Cambodia, which is advanced by one month to launch on 1 September due to overwhelming demand; and 12 other destinations.

The airline's promotion is only applicable for round trip flights booked online from 00:00am on 14 April 2015 until 23:59pm on 20 April 2015 for travel 11 May 2015 through 11 December 2015.

Focusing on safety, low-fares and best-in-class on-time performance, HK Express is revolutionizing air travel in Hong Kong and Asia. The airline provides low-fare travel to 18 popular destinations throughout Asia, including Jeju in Korea (commencing 27 June) and Siem Reap in Cambodia (commencing 1 September).

For reservations or information, please visit [www.hkexpress.com](http://www.hkexpress.com) or contact the airline's Customer Service Center at +852 3902 0288, follow us on Facebook fan page: [www.facebook.com/HKExpress](http://www.facebook.com/HKExpress), SinaWeibo: [www.weibo.com/hkexpress](http://www.weibo.com/hkexpress), WeChat: HK Express, Twitter: HKExpress.jp or Instagram: @HK\_Express.

***HK Express is currently on the IATA Operational Safety Audit (IOSA) registry until 23 June 2016.***

*\* Promotion excludes associated taxes for the free return flights. Seats are subject to availability. Travel period for Wuxi in China and Da Nang in Vietnam is 11 May – 23 Oct 2015; travel period for Siem Reap in Cambodia is 1 Sep – 11 Dec 2015.*



*Above: HK Express launches "Pay to Go, Return for Free" promotion for holidaymakers to explore the airline's exciting destinations, including Siem Reap in Cambodia which is to be launched on 1 September.*

-Ends-

### **About HK Express**

HK Express is Hong Kong's one-and-only dedicated low-fare airline. By focusing on safety, low fares and best-in-class on-time performance, HK Express is revolutionizing air travel in Hong Kong and Asia. HK Express flies to 19 popular destinations throughout Asia, including Yinchuan (commencing 5 May), Jeju in Korea (commencing 27 June) and Siem Reap in Cambodia (commencing 1 September).

即時發佈

## HK Express 再度推出震撼票價優惠 - 「買去程，送回程」

香港，2015年4月13日 一直致力推廣廉遊亞洲的 HK Express 再度推出「買去程，送回程」票價優惠\*。是次機票熱賣的航點包括 HK Express 剛啟航的越南峴港和中國無錫；以及將於9月啟航的柬埔寨暹粒及其他12個熱門目的地。

HK Express 「買去程，送回程」票價優惠適用於網上預訂往返旅程，銷售期為4月14日凌晨12時正至4月20日晚上11時59分，而旅遊日期則為2015年5月11日至12月11日。

由於機票預售反應熱烈，柬埔寨暹粒將由原定10月1日提前至9月1日啟航。

憑藉其穩定的安全性、相宜的票價和業內領先的準點率，HK Express 的出現為香港及亞洲地區的航空市場帶來新氣象。HK Express 航線覆蓋18個亞洲城市，包括早前宣佈即將推出兩條新航線，包括韓國濟州 (於6月27日啟航) 及柬埔寨暹粒 (於9月1日啟航)。

預訂機票可透過 HK Express 網頁 [www.hkexpress.com](http://www.hkexpress.com) 或致電客戶服務熱線：3902 0288。瞭解更多資訊，可登入 HK Express Facebook 專頁 [www.facebook.com/HKExpress](http://www.facebook.com/HKExpress)、新浪微博專頁 [www.weibo.com/hkexpress](http://www.weibo.com/hkexpress)、關注 HK Express 微信公眾帳號以及 Instagram 帳號 @HK\_Express。

**至2016年6月23日，HK Express 持有國際航空運輸協會運行安全審計 (IOSA) 認證。**

\*免費回程機票並不包括機場稅、燃油附加費及其他額外收費。機位視乎供應情況。中國無錫和越南峴港的適用旅遊日期為2015年5月11日至10月23日，而柬埔寨暹粒的適用旅遊日期則為2015年9月1日至12月11日。



上圖: HK Express 推出「買去程, 送回程」票價優惠, 熱賣航點包括 9 月 1 日啟航的柬埔寨暹粒及多個亞洲熱門目的地。( please do not break words)

-完-

### 關於 HK Express

HK Express 是唯一一家建基於香港的低成本航空公司。憑藉穩定的安全性、相宜的票價和業內領先的航班準時率, HK Express 的出現為香港及亞洲地區的航空市場帶來全新氣象。HK Express 航點覆蓋 19 個亞洲城市, 包括即將推出三條新航線 – 中國銀川 (於 5 月 5 日啟航)、韓國濟州 (於 6 月 27 日啟航) 及柬埔寨暹粒 (於 9 月 1 日啟航)。HK Express 致力於為每一位旅客提供舒適便捷的航班服務, 擴大廉遊亞洲的版圖。